
Protokoll fra Årsmøte i Askim Bridgeklubb 20/2-2016. 

 

Det var 23 medlemmer tilstede og innkallingen ble 

enstemmig godkjent. 

Sverre Olesen ble valgt til møteleder med Svend Dybdahl 

som referent. 

Dagsorden ble godkjent og Hans Holme og Oddvar Vatne 

ble valgt til å undertegne protokollen. 

Styrets årsberetning ble gjennomgått og eneste 

kommentar til beretningen var uteglemmelse i 

resultatoversikten at Steffen Simonsen’s 2 plass i 1. 

divisjonen for Hordaland ikke var nevnt. 

Beretningen ble enstemmig godkjent. 

Regnskapet for 2015 viste et underskudd på kr.3.473,15 

Jette Livgård og Svend Dybdahl kommenterte enkelte 

poster i regnskapet. Budsjettet for 2016 var satt opp i 

balanse. Både regnskapet og budsjettet ble godkjent 

uren kommentarer. 

Det var innkommet et forslag til årsmøtet og det var 

opprettelsen av en egen komite som skal behandle forslag 

til æresmedlemmer i klubben. Komiteen gis fullmakt til å 

oppdatere kriteriene for utnevnelsen. 

Valgkomiteens forslag til valget ble enstemmig godkjent. 



Resultate ble: 

Formann: Sverre Olesen   gjenvalg 

Sekretær: Svend Dybdahl,    gjenvalg 

Kasserer: Jette Livgård    gjenvalg 

Styremedlem:Svein Jahren    gjenvalg 

Turneringsleder: Stig Dybdahl,   gjenvalg 

Varamedlem: Ole Martin Trollsund  gjenvalg 

Vara-turneringsleder: Henrik Livgård NY 

Ungdomskontakt: Stig Dybdahl,   Ny 

Revisor:  Tor Arild Bergendahl  Ny 

Kortlegger Henrik Livgård   gjenvalg 

Loddselger: Kari Holme    Ny 

Festkomite: Marianne Lund Simonsen Ny 

   Tone Evenby    Ny 

Valgkomite: Rune Jahren    gjenvalg 

   Oddvar Vatne   gjenvalg 

Æresmedlem komite: Rune Jahren  Ny 

     Tore Aschim  Ny 

     Leif Johan Lundal Ny 

Under eventuelt ble det orientert fra Allan Livgård om at 

pengene gitt fra forbundet til rekruterings arbeidet for 

unge må brukes innen sommerferien hvis ikke må de 

tilbakebetales. 

Ingrid Bjørgan påpekte at klubbens hjemmesider ikke var 

vedlikeholdt på fler år. Styret ble pålagt å oppdatere 

disse. 



I forbindelse med styrets arbeid med nye lokaler spurte 

Leif Johan Lundal om eventuelle nye lokale ville bli 

dyrere enn dagens. Styret svarte at de håpet at det 

skulle bli billigere men at lokalens egenskaper ble vurdert 

først og fremst. Styret ble også bedt om å vurdert Gilje 

eller Askim VGS. 

Møtet hevet. 

 

 

 

-------------     -------------- 

Hans Holme      Oddvar Vatne 

  

 


